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Emne: spørsmål til OPHE om skolelag
Vedlegg: 
På Årstad VGS har elever ønsket å opprette et skolelag. Laget er en kristen ungdomsorganisasjon som vil gjøre Jesus

kjent på alle skoler og studiesteder i Norge.Laget har en 95-årig tradisjon i Norge og er etablert på over 200 skoler.
Rektor og opplæringsavdelingen har gitt avslag på søknaden om å få benytte lokaler til denne aktiviteten på Årstad.

1. Er fylkesrådmannen enig i at frivillige ungdomsorganisasjoner som utgangspunkt bør få benytte lokaler dersom det
er tilgjengelig kapasitet på skolene?
2. Vil fylkesrådmann ta initiativ til at avslag som blir gitt pga manglende kapasitet i utgangspunktet blir endret til "satt
på venteliste"?
3. Vil fylkesrådmannen legge til grunn at enhver søknad om å benytte lokaler vurderes selvstendig og ikke få avslag
fordi andre har fått avslag på andre typer bruk av lokaler?
4. Vil fylkesrådmannen i denne saken ta initiativ til at det gjøres en ny vurdering for å finne en praktisk løsning for at
skolelaget kan avholde møter?

Hilsen Tor Andre Ljosland (KrF).


